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Interpellation från Sverigedemokraterna 
 
 
Till ansvarigt kommunalråd/ordförande 
 
Köerna inom Kulturskolan 
Kulturskolan har idag ca 700 barn och ungdomar i kö till sin verksamhet enligt 
verksamhetschefen.  
Det finns barn och ungdomar inom vissa av kulturskolans verksamheter som riskerar att 
behöva vänta upp till 18 månader i kö eller helt bli utan plats. 
 
Enligt 2022 års resultatredovisning hade kulturverksamheten 82,6 miljoner kronor i 
kommunbidrag, av dessa avsattes 24,8 till kulturskolan, dvs 30% är öronmärkta för barn och 
ungdom. 
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande: 
 
Står det politiska styret, KD, L, C, S och MP, bakom denna prioritering? 
 
Avser det politiska styret att lyfta frågan om omprioritering av ekonomiska medel för att 
minska köerna för barn och unga till kulturskolan? 
 
Sverigedemokraterna vill omfördela resurser inom verksamheten så att barn och ungdomar 
7 till 20 år prioriteras. Är det en modell som det politiska styret kan ställa sig bakom? 
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